
Spoštovani g. župan, dr. Marko Soršak, občinski svetniki in svetnice! 

 

Najprej se vam zahvaljujem za izčrpen odgovor, saj ste se s podrobnimi in rdeče obarvanimi deli besedila zelo 

potrudili, da sem na zastavljena vprašanja dobil zelo konkretne odgovore. S temi odgovori ste pojasnili marsikatero 

nejasnost, za katero sem prepričan, da bi jo prav tako dobro pojasnili na redni seji. Ker je šlo za korespondenčno 

sejo, imam kot občinski svetnik tudi na dopisni seji pravico pridobiti odgovore na vprašanja, ki so se mi zastavila, 

preden o njih glasujem. Kot veste, tudi na rednih sejah sprašujem in pričakujem dodatna pojasnila, zato ne razumem 

pomilovalnega, poučevalnega in žaljivega tona, v katerem mi v prilogi 1 podajate odgovore. Zagotovo vem, čemu so 

namenjeni amandmaji in za njihovo vlogo zaenkrat ne potrebujem pomoči Občinske uprave. Nesprejemljivo se mi 

zdi, da me za to, ker sprašujem, želite očrniti pred drugimi svetniki in občani, kot da nasprotujem programu športa v 

Občini, kar pa ne drži, saj sem vedno podpiral razvoj izobraževalnih in športnih dejavnosti. Kot župan imate zagotovo 

pregled nad tem, v kolikšnem obsegu je potrebna širitev šolskih in športnih prostorov glede na širitev poselitvenega 

območja. Prepričan sem, da temu primerno načrtujete tudi ustrezno širitev komunalne infrastrukture. Za vsako sejo 

je gradiva zelo veliko in samo upam, da ga vsi svetniki tako zavzeto preberejo in preučijo in razumejo – ni mi jasno, 

kako, da zastavljam vprašanja večinoma samo jaz. To pomeni, da ostali svetniki dobijo vse potrebne odgovore na 

koalicijskih sestankih pred občinskimi sejami? Kot svetnik imam pravico in dolžnost spraševati in zahtevati pojasnila v 

zvezi z občinskim proračunom, kar ni nobeno politiziranje, kot mi očitate. Amandma za izgradnjo prizidka je v 

pripravi, zagotovo bi bil pa že vložen, če bi moji prošnji o sodelovanju na sejah KS Reka – Pohorje ustregli, ne pa da 

me namerno izločajo. In še to, vsak svetnik bi moral poznati poslovnik; če bi ga želeli upoštevati tudi vi, mi ne bi 

očitali politikantstva, ampak bi vedeli, da se na korespondenčnih sejah ne sprejemajo stvari večjega finančnega 

pomena za Občino, kar vam bodo tudi potrdili državni organi, če vas na to ni opozorila pravna služba občinske 

uprave. 

Zavračam tudi trditve župana, da nisem naklonjen razvoju športnih društev v občini, kot neutemeljene, saj vendar 

ves čas podpiram razvoj športnih in kulturnih dejavnosti. Moje vprašanje se je nanašalo izključno na razporeditev 

javnih sredstev v društva, ki so že uveljavljena in je njihovo delovanje delno pokrito s članarinami in sponzorskimi 

sredstvi. Prepričan sem, da ostala športna društva v občini prav tako potrebujejo večja finančna sredstva za 

kvalitetno delovanje. 

Ne strinjam se z vašo razlago 22. člena poslovnika, da letni program športa ne zadeva proračuna. Potem mi pojasnite, 

za katera sredstva potem gre, če to ni občinski proračun? Če ne gre za nove finančne obveznosti, ampak že sprejeti 

proračun 2022, zakaj smo ga potem potrjevali? 

Zagotavljam Vam, da spoštujem mnenja drugih občinskih svetnikov, čeprav so le redko izražena. Nepredstavljivo je, 

da za to, ker pričakujem odgovore od Vas, manipulirate s trditvami, da ne spoštujem mnenj drugih svetnikov. 

Prav patetične so vaše navedbe, katerih mnenj vse ne spoštujem, ko pa je predloge za OŠ Dušana Flisa Hoče pred leti 

prva podprla prav stranka SLS, kjer sem bil član, ko Vi in večina svetnikov zanje sploh še niste imeli posluha.  

Prav tako spoštujem delavce OK Hoče, OK Formis,  Judo klub Apolon in ostalih športnih društev v občini in jih ne 

izpostavljam kot problem. Prepričan sem in vem, da delajo dobro. Njihovega dela ne podcenjujem, ampak ste vi to 

prikazali tako, ker sem pač spraševal o sredstvih, za katera ni bilo razvidno, kam bodo razporejena.  

Ne glede na vaše negativno mnenje o meni in žalitve, sem vesel, da sem v občini med občani poznan kot človek, ki 

ljudem zares prisluhne. Ne vidim razloga, da bi se moral komu opravičiti, saj nisem nikogar žalil. Spraševanje in 

zahtevanje pojasnil sta moja svetniška naloga in dolžnost. Vaša dolžnost pa je, voditi občino in razporejati 

proračunska sredstva v dobro vseh občank in občanov. 

S prijetnimi pozdravi.  

 

 

 

 



Občinski svetnik je na volitvah izvoljeni član občinskega sveta. Njegovo delo ni Ie sodelovanje na sejah občinskega sveta, 

čeprav predpisi običajno omenjajo Ie ta del. Velik del dela občinskega svetnika je namenjen sodelovanju z javnostjo, 

pripravam predlogov, raziskovanju, mreženju in pomoči občanom. Občinski svetnik, če želi biti pri svojem delu uspešen, se 

mora ozreti tudi širše od golega sodelovanja na sejah občinskega sveta in njegovih odborov. 

Delo občinskega svetnika: (poleg udeležbe na sejah občinskega svetnika) obsega (http://www.mladi-in-obcina.si/wp-

content/uploads/Knjiznica/publikacije/Kako_biti_uspesen_mlad_obcinski_svetnik.pdf): 

- spremljanje dokumentov in predlogov, ki zadevajo delovanje občine, 

- spremljanje sprejete zakonodaje in zakonodaje v pripravi, ki zadeva delovanje in življenje v njegovi občini, 

- spremljanje dela podjetij in javnih zavodov v občini ter podjetij in zavodov, ki jim je občina podelila koncesijo, 

- priprava na seje, usklajevanje in priprava predlogov in vprašanj,  

- stalen stik z občani in volivci in učinkovita komunikacija z njimi, 

- sodelovanje s svojo svetniško skupino, 

- sodelovanje in mreženje z ostalimi člani občinskega sveta, županom, podžupani, člani občinske uprave in ostalih 

organov občine, 

- sodelovanje pri delu odborov, katerih član je, 

- stik z društvi in ostalimi civilnodružbenimi organizacijami, ki delujejo v občini. 

Dober in aktiven občinski svetnik preko svoje socialne mreže zaznava dogajanje v občini in lahko spremlja odnos ljudi do 

določenega problema.  


